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Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Silent - 10/04/2019 12:12
_____________________________________

Zdravím, 

Takže jsem to zkusil. Důvody a rozhodnutí, proč jsou asi na jiné téma. Co mě zajímá - beru Antabus půl
roku, dnes jsem z určitých důvodů prostě koupil 0,5 l 11° piva. Pil jsem opravdu opatrně. Nejdřív jeden
lok, potom druhý. Nic se nedělo. Asi před půl hodinou jsem pivo dopil celé. Nic se nestalo. Naopak
dostavil se příjemný teplý pocit, tak jak si na něj pamatuju, když jsem ještě pil. Je mi dobře, naopak je mi
lépe. Žádný zarudlý obličej. Nic.  

Jak je vůbec možné, že mi doktor nasadil Antabus a neprošel jsem žádným dalším vyšetřením ani
reakčním testem? Dnes už se to nedělá, nemusí? Navíc věděl, že mám vysoký krevní tlak, takže riziko
je tím zvýšené, vzhledem k účinkům alkoholu na Antabus. Nic, prostě mi hned dal vypít dvě tabletky a
od té doby chodím jednou týdně.  

O tom,. že na někoho to nefunguje tak jak má, jsem četl, ale že je to třeba 1:100000, takže risk je to
ohromný. 

Jak říkám, proč jsem to dnes zkusil teď není to podstatné, vždycky jsem si říkal, že to nestojí za
zkoušku. Znám jediného člověka osobně, který užívá Antabus a taky na něho úplně nezřízeně pije.  

Takže si začínám říkat, jestli to celé není vlastně blamáž. Má někdo z vás opravdu špatné zkušenosti se
zapíjením antabusu? Znamená to, že mám smůlu a jsem jeden z těch  "vyvolených" ?

============================================================================

Re:  Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Lu..a - 10/04/2019 14:13
_____________________________________

Vubec me ani nenapada tohle resit a zabejvat se touhle otazkou. Taky proc ze? kdyz jsem stastny
abstinent na antabusu. Proc ho teda beres kdyz chces chlastat? podivej se na youtube mas tam par
vidie s antabusovou reakci

============================================================================

Re:  Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Michal - 10/04/2019 14:17
_____________________________________

Moje řeč....

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Allie - 10/04/2019 14:46
_____________________________________
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Čoveče, a co řešiš? Píšeš, že pul roku abstinujes. A teď jako když si zjistil, že ti antabus nefunguje, tak
co?

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil MichalB - 10/04/2019 14:51
_____________________________________

Allie, tak jestli mu v nepiti pomaha(lo), ze bere antabus (vedel, ze by se na nej nemel napit alkoholu) a
ted nejakym zpusobem zjistil, ze to mozna tak u jeho organismu neni, pak treba ztrati(l) zabrany v tom
se rozjet v piti alkoholu. Treba. Mozna. Atd. :-)

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Allie - 10/04/2019 15:05
_____________________________________

Takže začne znovu lít a jako omluvenku bude brát to, že mu nefunguje antabus.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Silent - 10/04/2019 15:29
_____________________________________

Ty vaše reakce jsou fakt absurdní. Antabus v první řadě funguje jako brzda pro ty, kteří sami přestat
nedokážou. Není to otázka vůle. Ta brzda spočívá v tom, že člověk dostane na váhy víceméně svůj život
nebo přinejmenším zdraví a to, že při užívání Antabusu ani nemůže mít z alkoholu ten požitek který měl,
protože se víceméně okamžitě dostaví kocovina. Půl roku abstinuju jenom díky tomuhle strachu. 

V okamžiku, kdy člověk zjistí, že ten strach byl jenom iluzorní, Antabus jako takový ztrácí svůj smysl.
Vůbec nechápu jak na toto fórum může někdo přispívat s tím "Tak proč piješ když jsi nepil" - vůbec asi
nechápete princip a smysl toho co Antabus představuje.  

A to samé s tou omluvenkou - to jsou kecy v kleci. To není žádná omluvenka - já nepiju (oprava - nepil
jsem), protože ještě uplně nechci skončit na JIP nebo v krajním případě umřít, to mi dával Antabus.
Proto jsem ho bral. To není žádná omluvenka - proč bych jinak ten Antabus asi bral? Protože sám o své
vůli s tím skončit neumím. Velice zjednodušeně - samozřejmě, pracovat sám se sebou... jsou cesty,
nechci si tu hrát na nějakého chudáčka, který pije, protože musí. 

Jediný MichalB to alespoň pochopil. Půl roku abstinuju a teď když jsem zjistil, že nefunguje tak co? Už
mám v sobě 4 piva. Tak to. Byla to pro mě berlička, ten strach mi pomáhal prostě nepít i když jsem se
cítil hrozně a mizerně, nebilo to na sebevraždu. To opravdu si sedíte na vedení nebo nechápete princip
Antabusu? To si myslíte, že je to nějaký zázračný lék, díky kterému se celý váš svět a život změní a
nebudete už potřebovat pít?  

Šťastný abstinent na antabusu? Co to je za nonsense? To, že jsem byl střízlivý, v žádném případě
neznamenalo, že jsem šťastný. Naopak, tu dobu co nepiju je mi sice fyzicky mnohem lépe, ale nechodím
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mezi lidi. 

Omlouvám se, nechtěl jsem se rozčilovat, ale to jsou reakce jako byste vůbec nevěděli na jakém jsme
serveru a o čem se tu bavíme. Ptal jsem se na vaše zkušenosti s Antabusem.  

A Lu..a - prosím kde najdu ta videa, samozřejmě, že jsem je taky hledal, ale nenašel jsem zhola nic.
Když mi pošlete link, budu rád. Díky.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Allie - 10/04/2019 15:45
_____________________________________

NO tak fajn. Tak sis letěl pro další pivo.  
Já si dobře uvedomuju na jakem jsem fóru.  Ale diskutovat s někým, kdo má  v sobě  4 kousky,  mi prijde
uplně zbytecne.  
Užij si jízdu. Teď už to jinak nejde. ...

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Silent - 10/04/2019 15:48
_____________________________________

Tak se mnou nediskutuj, díky za názor a tady máte klíčenku. Žádnou jízdu si užívat nebudu, řeším tu
uplně něco bytostně jiného, než asi ty. Apropo, ty teď zase používáš svojí omluvenku. Vůbec mě neznáš
a okamžitě si řekneš, má v sobě 4 piva a nestojí za to s ním diskutovat.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Allie - 10/04/2019 20:19
_____________________________________

Nejde o to, jestli tě znám.  Nediskutovala bych s nikym po 4 pivech, protože už dávno vím, jak se pod
vlivem alkoholu mění osobnost a psychika člověka.  Takže to moc nemá smysl a opravdu to není
osobní.  

Jestli ti antabus měl pomoct, tak jen v tom, že si za toho půl roku mohl poznat sám sebe a najít nějaký
směr.  

Což se myslím nestalo. Ale je potřeba to zkoušet dál.  

A přečti si to třeba až ráno, strizlivemu se ti třeba zas úhel pohledu zmeni. ...

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
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Vložil Maris - 10/04/2019 20:23
_____________________________________

Ahoj Silent,já taky užívám antabus,2x za týden 1 tabletu už skoro rok.Sama sem ho chtěla, abych měla
psychickou zábranu kdyby náhodou něco. Zatím jsem neměla chutě na alkohol,ale od doby co jsem
prostě nechtěla pít  mě to ani nenapadlo.Podle mě každá pomoc ,která zabrání v pití je dobrá. V PAL
byly testy na snášenlivost antabusu.Nekdo byl rudý jak rak další bledý a zvracel,ale byla tam i paní co ji
to neudelalo nic a byla v pohodě. Já jsem na ten test nešla, ještě jsem nevěděla jestli ho budu chtít brát.
Pak u psychiatra jsem o něj požádala a šla na interní vyšetření, jestli ho můžu brát.No a budu ho brát
pro jistotu ještě další rok.Nemusim ,ale chci.Je možné, že můžeš být odolný proti účinku,ale to zjistíš
jakou budeš mít kocovinu po vypití těch dalších piv co máš.Jinak bych s tím moc neriskovala.To ,že ti
není hned špatně, neznamená, že Ti to vnitřně neškodí orgánům.Mej se a napiš jak se po tom dál
cítíš.Kazdopadne přeji, abys to pití utnul a pokračoval ve střízlivosti.No a k tomu štěstí.Já šťastná
jsem,že nepiju a jinak vnímám svět.Já jsem šťastný abstinent s antabusem.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil MichalB - 10/04/2019 20:48
_____________________________________

Silent, antabus jsem bral cca pul roku, ale nikdy me nenapadlo se na nej napit. Takze nejsem schopen
poreferovat, zda a jak by ucinkoval alkohol + antabus v mem tele.Jiz ho neuzivam, takze to ani
nevyzkousim :-) 

Spis mi prijde dulezite zopovedet si (mozna sis odpovedel), proc jsem si to pivo koupil a vubec pil
alkohol na antabus.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Lu..a - 10/04/2019 21:28
_____________________________________

Antabus prostě prepit jde ale záleží jen na každém z nás jestli do toho půjde. Slyšel jsem možná od 10ti
lidi jak ho prepijeli... Ano dá se to,ale proč? Prepili ho skončili v léčebně a dnes abstinuji. Každý víme jak
je naše nemoc zákeřná a co s námi dokáže. 
A ano jsem šťastný za to že jsem střízlivý a užívám si to.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil stef - 10/04/2019 23:22
_____________________________________

Ahoj Silent,  

ja som i dostaval odpovede ze mam vymluvy, ak nezvladam craving. 

dnes uz viem, ze pri cravingu sa utlmuje prefrontalni kortex zodpovedny za sustredenie, chapanie,
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rozhodovaníe, spominanie a dlhodobe zapamatovavanie. Veci su odost komplikovanejsie. 

niekedy clovek to nedava volou, ale niektori ho priamo/nepriamo chciat/nechtiac odsudia pritom mu ani
nerozumeju, ale su najmudrejsi ako ked Ti poradia: 
kazdy sviho stesti strujcem jest, alebo mna by to ano ani nenapadlo ehmmm 

Ja Ti uplne rozumiem, mozog je prefikana vecicka.  
Inac dakujem i tak za kazdeho pohlad nas moze posunut, co nas nezabije posilni a vacsina ludi tady to
mysli fajn, ale niekedy je to boj :)

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil MichalB - 11/04/2019 00:45
_____________________________________

Ne ze bych chtel rypat, ale k cemu je dobre vedet, jak to cca funguje, kdyz to pak stejne neovladam,
nevim si s tim rady? 
Nepotrebuji prece vedet, jak funguje motor v aute, na to abych vedel, ze se v nem muzu zabit.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Gennosuke - 11/04/2019 13:39
_____________________________________

Silent napsal: 
Takže si začínám říkat, jestli to celé není vlastně blamáž. Má někdo z vás opravdu špatné zkušenosti se
zapíjením antabusu? Znamená to, že mám smůlu a jsem jeden z těch  "vyvolených" ? 

V zasade jsou dve moznosti. Moznost prvni - Tvuj lekar Te podvadi, pojistovne uctuje Antabus ktery pak
dale pod rukou prodava a Tobe dava placebo. Toto mi prijde jako naprosto krajne nepravdepodobne.
Kontrolni mechanismy a postihy jsou v CR nastavene tak ze by byl doktor silenec kdyby toto zkusil.
Prece jen nejsme na Ukrajine. Takze zbyva moznost druha a mnohem pravdepodobnejsi - jsi "vyvoleny"
:-(. Bohuzel pravdepodobnost byt antabusovym vyvolenym urcite neni 1:10000 jak pises ale tipoval bych
tak 1:50 nebo 1:100.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil Sochař - 11/04/2019 22:29
_____________________________________

Nikdy jsem neslyšel o braní Antabusu 1 x týdně, jak napsal Silent. Obvyklý je to 2 x týdne, jak píše
Maris. Proč? 
Protože, jak Zdenek Suchánek správně uvádí, Antabus učinkuje 72 hodin. 
Myslím, že v tobě, Silente prostě vyprchal. 
Provedl jsi, jestli tedy dobře čtu, nesmyslnou zkoušku. 
Ta správná je-pěkně si Antabus rozředit, vypít ho, a pak vypustit pekelnýho psa, totiž nalejt se hned
alkoholem. Pak tedy poznáš svou vyvolenost, brrrr...  
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V milosti se mi povedlo dvakrát se napít na Antabus, který jsem v sobě už měl tak asi dva dny, omylem,
na Mikulášské zábavě, kdy jsem se napil ze sklenky jakéhosi dítka, které tam ovšem mělo punč, zrudl
jsem jak popálený Mikuláš, třes, hnus, divnohorečka, hnusný stav. Podruhé něco podobného. 
Nedám na Antabus dopustit, moc mi pomohl, ale právě "jenom" jako ta psychická brzda.

============================================================================

Re: Antabus na mě zřejmě nefunguje
Vložil stef - 12/04/2019 11:52
_____________________________________

no vies ja sa snazim pochopit svoju zavislost, vnimat sa, uvedomovat si, a mozno raz na nieco pridem
ako to uhrat aby ma to nezabilo, pretoze citat ze mam vymluvy a aky som slaboch mi moc neda do
zivota, uz si vyberam radsej

============================================================================
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